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Protokół  

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

odbytego w dniu 20.12.2007r. 
 

W posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów, które rozpoczęło się o godz. 

14-tej udział wzięli członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności, a 

także Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Feliks Szklanny, Wójt 

Gminy Jacek Chmura oraz osoby wyznaczone do referowania spraw objętych 

porządkiem posiedzenia. 

Obradom przewodniczył Józef Mścisz – Przewodniczący Komisji. 

Protokołowała Janina Rydzik.  

Komisja jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 

1.  Zapoznanie się z informacją o stanie mienia komunalnego. 

2. Opracowanie opinii o budżecie gminy na 2008r., 

3.  Zaopiniowanie projektów uchwał przewidzianych w porządku obrad XV 

sesji Rady Gminy tj: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2007, 

2) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem 

roku budżetowego, 

3) w sprawie ustalenia kwoty dopłaty do 1 m3  ścieków. 

4) w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia przedszkoli  

    i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych wykraczające poza  

    podstawę programową wychowania przedszkolnego oraz zasad korzystania  

    z wyżywienia i wnoszenia opłat w stołówkach prowadzonych przez szkoły, 

5) w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

     niepublicznych szkół podstawowych o uprawnieniach szkół publicznych,  

     oddziałów zerowych w tych szkołach oraz przedszkoli niepublicznych, 

6) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie  

    w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy,  

7) w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Chodaczowie, 

8) w sprawie rozwiązania umowy użytkowania wieczystego ze Spółdzielnią  

    Mieszkaniową w Leżajsku ustanowionego na działkach położonych w 

    Grodzisku Dolnym, 

9) w sprawie przystąpienia Gminy Grodzisko Dolne do 

      wspólnej realizacji przedsięwzięcia pn. „Regionalna Sieć Szerokopasmowa  

      Rzeszów – wschód” 

10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy  

      województwem podkarpackim a gminą Grodzisko Dolne, dotyczącego  

      wspólnego przygotowania i realizacji Projektu Systemu Elektronicznej  

     Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP) w województwie  

     podkarpackim 

4. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Realizacja porządku obrad posiedzenia: 
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Ad. 1 Inspektor Maria Pieniążek odczytała informację o stanie mienia 

komunalnego na koniec roku 2007. Nie zgłoszono zapytań. 

Ad. 2 Skarbnik Gminy przedstawił projekt budżetu gminy na 2008r. Dodatkowo 

przedstawił uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej opiniujące projekt 

budżetu. Wójt Gminy szczegółowo omówił zasady i wielkości finansowania 

poszczególnych zadań inwestycyjnych ujętych w projekcie budżetu gminy na 

2008r. Wójt Gminy wyjaśnił, że aktualna wersja projektu uwzględnia sugestie 

RIO zawarte w przesłanych uchwałach opiniujących. Zastrzeżenia RIO 

dotyczyły tych zadań inwestycyjnych, które  w większości planuje się 

finansować ze środków unijnych. Zdaniem RIO, w projekcie budżetu można 

tylko zapisać środki na zadanie pn.„Dobra postawa – to podstawa”, na które 

został złożony wniosek do MEN. W związku z powyższym zmniejszyły się 

planowane w projekcie budżetu wydatki na niektóre zadania inwestycyjne. 

Został tylko zapisany udział własny. 

Przewodniczący obrad przedstawił wnioski dot. budżetu gminy na rok przyszły: 

1) wniosek zgłoszony przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dn. 

28.11.2007r. w sprawie zwiększenia w budżecie gminy wydatków w dz. 

Leśnictwo do kwoty 2000 zł, 

2) wniosek Komisji Budżetu i Finansów z dn. 28.11.07r. o zwiększenie planu 

wydatków w dziale 900 Gospodarka komunalna z przeznaczeniem na wywóz 

nieczystości stałych z terenu gminy Grodzisko Dolne w 2008r. - do kwoty 

200.000 zł.  

Nie zgłoszono innych wniosków. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 

zgłoszone wnioski. Za przyjęciem pierwszego wniosku głosowało 4-ch 

członków Komisji. Za przyjęciem drugiego wniosku głosowało również 4-ch 

członków Komisji.  

Komisja opracowała opinię o projekcie budżetu gminy na 2008r. Za jej 

przyjęciem i przedstawieniem na sesji Rady Gminy w dniu 28 grudnia 2008r. 

głosowało 4-ch członków komisji. 

Ad. 3.1-3 Skarbnik Gminy mg Andrzej Rydzik przedstawił projekty 3 uchwał 

związanych z gospodarką finansową gminy: 

-  w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2007. 

 Wójt Gminy omówił poszczególne pozycje zmian. Członkowie komisji nie 

zgłosili pytań. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało  

4-ch członków Komisji. 

-  w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają wraz z upływem 

roku budżetowego – nie zgłoszono uwag do projektu uchwały. Członkowie 

komisji 4-ma głosami „za” zdecydowali o pozytywnym zaopiniowaniu projektu. 

-  w sprawie ustalenia kwoty dopłaty do 1 m3  ścieków. –  

Radny Kryla – trzeba na sesji zadać pytanie Kierownikowi Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Panu Jagustynowi o to, jakie ma plany na przyszłość, jak np. myśli 

zarabiać na utrzymanie Zakładu, aby nie było potrzeby przyznawania dotacji. 
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Wójt Gminy zgodził się z Radnym Krylą. Powiedział również, że wśród zadań 

inwestycyjnych gminy na przyszły rok jest parę, które ZGK może realizować i 

na nich zarabiać. 

Nie zgłoszono innych uwag do projektu uchwały i jednogłośnie (4 głosy „za”) 

postanowiono ją pozytywnie zaopiniować. 

Ad. 3.4-5 Pani Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Maria Rydzik przedstawiła 

projekty uchwał związane z funkcjonowanie placówek oświatowych na terenie 

gminy: 

-  w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia przedszkoli  

    i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych wykraczające poza  

    podstawę programową wychowania przedszkolnego oraz zasad korzystania  

    z wyżywienia i wnoszenia opłat w stołówkach prowadzonych przez szkoły –  

Nie zgłoszono pytań. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

głosowało 4-ch radnych. 

- w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół 

podstawowych o uprawnieniach szkół publicznych, oddziałów zerowych w tych 

szkołach oraz przedszkoli niepublicznych – Nie było chętnych do zabrania 

głosu. Wszyscy członkowie komisji głosowali za pozytywnym zaopiniowaniem 

projektu uchwały (4 głosy „za”). 

Ad. 3.6 Zastępca Wójta Gminy Arkadiusz Telka przedstawił projekt uchwały 

oraz w paru zdaniach uzasadnił konieczność przyjęcia poprawionej wersji 

uchwały z 30 listopada br.: 

- w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków na terenie gminy – nie zarejestrowano zgłoszeń do 

dyskusji. Członkowie komisji 4-ma głosami „za” opowiedzieli się za 

pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

Ad. 3.7-8 Inspektor Maria Pieniążek odczytała projekty uchwał z zakresu 

gospodarki mieniem komunalnym i dokonała ich omówienia: 

-  w sprawie zbycia nieruchomości położonej w Chodaczowie –  

    w przeprowadzonym głosowaniu 4 członków komisji głosowało za  

    pozytywnym zaopiniowaniem tego projektu uchwały, 

-  w sprawie rozwiązania umowy użytkowania wieczystego ze Spółdzielnią  

    Mieszkaniową w Leżajsku ustanowionego na działkach położonych w 

    Grodzisku Dolnym – Nie było pytań. Wszyscy członkowie komisji głosowali 

    za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały (4 głosy „za”). 

Ad. 3.9-10 Wójt Gminy Jacek Chmura przedstawił projekt objęcia tutejszej 

gminy siecią bezprzewodowego internetu w ramach projektu pn. „Regionalna 

Sieć Szerokopasmowa Rzeszów – wschód” oraz projekt objęcia naszej gminy  

Systemem Elektronicznej Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP). 

Odczytał projekty uchwał w powyższych sprawach: 

-  w sprawie przystąpienia Gminy Grodzisko Dolne do wspólnej realizacji  

     przedsięwzięcia pn. „Regionalna Sieć Szerokopasmowa  

      Rzeszów – wschód” – wszyscy członkowie komisji głosowali za  
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      pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały (4 głosów „za”). 

-  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

       województwem podkarpackim a gminą Grodzisko Dolne, dotyczącego 

       wspólnego przygotowania i realizacji Projektu Systemu Elektronicznej  

       Komunikacji dla Administracji Publicznej (SEKAP) w województwie  

       podkarpackim- 4 –ch członków komisji głosowało za pozytywną opinią  

       o projekcie powyższej uchwały. 

Ad. 4 Sprawy różne i wolne wnioski 

Wójt Gminy poruszył następujące sprawy: 

1. Nawiązując do przyjętej wcześniej uchwały Wójt Gminy powiedział, że 

Powiat Leżajski chce być animatorem darmowego internetu dla użytkowników z 

terenu gmin wchodzących w skład Powiatu. Projekt przewiduje, że Gminy będą 

wnosić stałą opłatę w wys. 2,5 tys. zł  oraz poniosą koszty związane z 

zamontowaniem nadajników. Indywidualny użytkownik, chcąc korzystać z 

internetu będzie musiał jednorazowo wykupić dekoder. 

2. Przedstawił propozycję Starosty Leżajskiego w sprawie współfinansowania 

kosztów funkcjonowania Muzeum Powiatowego w Leżajsku przez gminy 

wchodzące w skład Powiatu ( 3 zł od mieszkańca gminy na rok). 

Zdaniem Wójta Gminy należy wejść we współfinansowanie Muzeum, choć do 

końca nie wiadomo, jaka będzie koncepcja funkcjonowania Muzeum oraz jakie 

będą koszty. Należy poprzeć ten projekt, ale również trzeba się bliżej przyjrzeć 

koncepcji funkcjonowania, planowanej liczbie etatów i czy ktoś z mieszkańców 

gminy mógłby pracować w Muzeum. 

3. Wójt Gminy zwrócił się z prośbą do radnych o kończenie remontu kapliczek, 

bo może przyjechać kontrola z Fundacji przyznającej środki na ten cel. 

4. Poruszył sprawę mostów na terenie gminy. Trzeba dokonać  oceny ich stanu i 

przymierzyć się do inwestycji. W pierwszej kolejności trzeba przyjrzeć się 

mostowi w Chodaczowie. 

Radny Kryla powiedział, że trzeba przyjąć w projekcie remont mostu k. 

Andrzeja Wikiery w Grodzisku Górnym. 

Zastępca Wójta – co roku rzeczoznawca dokonuje oceny stanu mostów i są 

zalecenia, które trzeba realizować. Potrzeba w najbliższym czasie zrobić 

ekspertyzę lin na moście wiszącym w Chodaczowie.  

5. Wójt Gminy powiedział, że po wniesieniu do projektu budżetu gminy 

poprawek wg zaleceń RIO wypadło z projektu zadanie pn. „modernizacja 

Ośrodka Kultury”. Obecnie planuje się na początku roku wprowadzić do 

budżetu zadanie pn. „wykonanie dokumentacji na modernizację i rozbudowę 

Ośrodka Kultury”. Gminna Bibliotek Publiczna była by usytuowana przy 

Zespole Szkół w Grodzisku Dolnym. 

W dalszej części omawiania spraw różnych i zgłaszania wolnych wniosków głos 

zabrali: 

1. Radny Kryla – w imieniu OSP w Grodzisku Górnym wnioskował o budowę 

garażu na samochód strażacki – potrzebne jest ok. 2,5 tys. zł. 
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Wójt Gminy odpowiedział, że jeżeli to ma być garaż blaszany to środki na jego 

zakup się znajdą. Nie ma natomiast możliwości wykonania dokumentacji i 

budowy garażu murowanego. 

Ryfa  Stanisław zapytał: jak wygląda koncepcja poprawy oświetlenia 

drogowego? 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: Na ciągach dróg gminnych, gdzie mieszka 

dużo ludzi dokumentacja na oświetlenie będzie wykonana na całą drogę, ale 

realizacja następować będzie odcinkami, w miarę posiadanych środków. Na 

sesji styczniowej w przyszłym roku Rada Gminy będzie musiała podjąć decyzję, 

które odcinki wybrać do realizacji. 

Zastępca Wójta – przed rozpoczęciem robót przy oświetleniu, radni będą 

musieli przekonać ludzi do podpisania umów i do wyrażenia zgody na wejście w 

teren. 

Radny Ryfa – trzeba koniecznie posypywać piaskiem drogę w stronę 

Gniewczyny, bo zdarzają się wypadki. 

Zastępca Wójta powiedział, że w tej sprawie już była interwencja w Zarządzie 

Dróg, ale jeszcze raz się upomnimy o sypanie piaskiem tej drogi. 

Radny Hospod – drogę „Na Makówkę” trzeba koniecznie wyrównać i trochę 

utwardzić. 

Wójt Gminy powiedział, że w kwietniu przyszłego roku Rada Gminy dokona 

objazdowego przeglądu dróg, aby ocenić ich stan i podjąć decyzję o ich 

remoncie. 

Nie zarejestrowano innych zgłoszeń do zabrania głosu. 

 O godz. 17.30 Przewodniczący obrad ogłosił zamknięcie posiedzenia. 

  

 

Protokolant                                                          Przewodniczący obrad 

 

Janina  Rydzik                                                           Józef  Mścisz 


